

Møte 12 - 27.04.21

Tilstede: Jonas, Anna, Silje, Thea, Eyvor, Liv Johanne, Jo Petter og Magnus

Digitalt: Sanna

Fargekode:

Rød Oppgaver

Grønn Kommentarer underveis i møtet

Blå Konklusjon

Innsjekk:

Ris/ros:

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Ja
Føre oversikt over de som vil fjernes fra epostlista, og fjerne dem	Liv Johanne og Nukleomedia	Ja
Gi noen i Nukleo oppgaven om å lage nytt system med to mailinglister, én for alle og én for kun aktive.	Liv Johanne	Se mediesjef
Insta-takeover	Jonas, Silje, LJ	Nei
Ta stilling til økonomisk støtte til sosialt opplegg innad i undergruppene	Eyvor, Magnus og (Jonas)	Ja
Send e-post til SR om PTV valg	Jonas	Holder på
Kontortilgang på kontoret etter klokken tolv	Anna	Holder på
Sende ut info til undergrupper angående sosial aktivitet på Campus og i Trondheim	Jonas	Nei
Oppsummere innspill fra Kjellergenfors og poste på Slack	Eyvor	Nei

Prioriterte saker:

- Arbeidsgruppen for ny webkomité, bestående av nåværende og to tidligere mediesjefer, har ikke tilstrekkelig ressurser per nå i form av tid ol.
 - Majoriteten av arbeidsgruppen er heller ikke aktive medlemmer i V&A

- Det er derfor ikke laget et første utkast for en eventuell komité
- Det ble besluttet at arbeid med stiftelse av webkomité ikke vil bli prioritert i år
- Nettbutikken
 - Blir dyrt å drive nettbutikk med nåværende nettside
 - For å selge noe må vi lage stands.
- Digital sosialkveld m/foodora
 - Søknad fra Frifond er godkjent
 - 20 000
 - Tentativ plan:
 - Alle som melder seg på vil få et gavekort på foodora. De påmeldte møtes på zoom der folk kan melde seg inn i ulike break-out-rooms som vil ha ulike aktiviteter.
 - Når?
 - Fredag 7.04
 - Ansvar
 - System for foodora-gavekort
 - Magnus
 - Opplegg for kvelden
 - Arrkom
 - Kontorkom
 - Eyvor
- Påmelding til UKEtog.
 - Svar på Slack.

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - Ny strava konkurranse
 - Gjøre verv i linjeforeningen mer attraktive
 - I år har korona gjort det mindre givende å ha frivillig verv, men vi har tro på at dette vil forbedres når man kan samles igjen til mer sosialt.
 - Konkrete tiltak som kan vurderes:
 - Gi støtte til et knippe engasjerte invitro-medlemmer medlemsskap i akademisk bryggelaug
 - Magnus vurderer dette
 - Informere bedre om at alle med kontortilgang har tilgang på NV-kjøkkenet
 - Oppfordre til å bruke kosposten på 1000 kr.
 - Eget sosialt arrangement for komitémedlemmer og aktive undergruppemedlemmer på våren. For eks på Kjelleren eller Samf, møtes på tvers av komiteer.
- **Kasserer:**
 - Fått godkjent store deler av SiT søknaden
 - Støtte til undergruppene:

- Ble enige om at HS støtter ting som er nødvendig eller ønskelig for undergruppens drift, men ikke rent sosiale ting.
- **Nestleder:**
 - Fant en [wikipediaside](#) om oss
- **Faddersjef:**
 - Fadderavisen blir laget
 - Alle må svare fadderavis-ansvarlig innen 30.04
 - Vennespleising
 - 3. mai
 - Catering fra Sit
- **Arrkom:**
 - Immball skal være før genfors
 - Immball må derfor bli før siste helgen i september.
- **Bedkom:**
 - Hvordan overleve eksamen?
 - Avlyses
 - Ny leder
 - Fordi Sanna flytter fra Trondheim
 - Velges innad i komiteen på mandag
- **Nukleomedia:**
 - Mailinglisten
 - Det er ført oversikt over hvem som skal fjernes
 - Usikkert om de er fjernet fra listen
 - Få i Nukleomedia har tilgang til mailinglisten
 - Dersom vi skal ha to nye mailinglister nå, må det via Websjef
- **Kjelleren:**
 - Stengt ut semesteret
 - Har hatt møte med Deltastyret og begynt å skrive en kontrakt mellom Delta og Kjelleren
 - V&A kan koke fra Delta sin kontrakt
 - De det er aktuelt for avtaler saken på Slack
- **Sekretær:**
 - Arrangementer
 - Har gjort: Filmkveld og Grilling
 - Planlegger: Hundekos
 - Har vasket puter og tepper

Undergrupper (oppdatering):

- **Bumblebeats:**

- **InVitro:**
- **Revyen:**
- **Shanglelauget:**
- **Trollkom:**
- **Vokalium:** Ser på nye uniformer.
- **V&AIL:** V&A IL får ikke støtte til hyttetur
- **Spanskymisten:**
- **SkeiV&A:**
- **V&A Klatring:**
- **V&A Allsidighet:** Ønsker div. utstyr. Kan låne fra andre undergrupper eller NTNUI. Eventuell søke støtte fra eksterne.

Eventuelt:

- V&A-gensere.
 - Få gensere igjen
 - Selge de for 50 kr for å bli kvitt dem
 - Blæst i kontortiden
 - Automaten er klar neste uke
- Take-over
 - Silje denne uken
 - Jonas og Liv Johanne neste uke

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Sende ut info til undergrupper angående sosial aktivitet på Campus og i Trondheim	Jonas	
Oppsummere innspill fra Kjellerengenfors og poste på Slack	Eyvor	
Insta-takeover	Jonas, Silje, LJ	
Gavekort til foodora for sosial digitalkveld	Magnus	
Spørre komitéen om de vil hjelpe til med sosial digitalkveld	Silje, Jo Petter	
Digital sosialkveld	Eyvor	
Melde oss på UKEtog	Eyvor	
Ny strava konkurranse	Eyvor, Jonas	
Vurdere om InVitro skal få støtte til medlemskap i akademisk bryggelaug	Magnus	
Informere om NV-kjøkkenet til komitémedlemmer.	Komitéledere	

Sende inn innlegg til fadderavisen	De det gjelder	
Ha erfaringsoverføring med ny bedkom leder	Sanna	
Kontrakt med kjelleren	Thea, Eyvor, Magnus, Jonas, (Anna)	
Jobbe med epostliste-system	Eyvor, Liv Johanne, Brage	